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Hlavac, Vaclav

From: Vojtech Petracek <Vojtech.Petracek@cern.ch>
Sent: 22 March, 2019 09:17
To: Hrdlicka, Frantisek
Cc: Hlavac, Vaclav; Bohacek, Jiri; Drnek, Jiri; senat CVUT; Michael Valášek; Macek, Jan; 

rektor@cvut.cz
Subject: Re: [Senat CVUT] Lukostřelba: Žádost o návrh/smlouvu projekt Centrum výzkumu 

nízkouhlíkových energetických technologií

Vazeni pratele, 
je zjevne, ze jste se nyni vzajemne poinformovali, coz jiste vyjasni situaci nam vsem a upresni argumentaci. Ja k tomu 
jiz nemam co dodat, snad jen to, ze exekutiva jiz ucinila kroky k doreseni strelnice a vse ostatni by se melo resit v 
klidu a kolegialnim duchu.  
Hezky den, 
VP 
 
Odesláno z iPhonu 
 
22. 3. 2019 v 9:00, František Hrdlička <frantisek.hrdlicka@fs.cvut.cz>: 

Vážený pane rektore, 

dovoluji si vás požádat, abyste informoval prof.Václava Hlaváče, že: 

a) "Centrum nízkouhlíkových technologií" nemá žádnou souvislost s využitím galerie 
(podesty) Haly turbín na Julisce 

b) Projekt běží již druhým rokem a jedná se o projekt , který si každý může dohledat na 
veřejném www MŠMT v prioritní ose "excelentní výzkum", kde byl hodnocen v 1. výzvě na 
3. místě jako nejúspěšnější akademický projekt. 

A dále požádal prof. Václava Hlaváče o vysvětlení, jak dospěl k závěru, že informace o 
uvedném projektu jsou rozhodující  pro řešení problému Lukostřelba v Hale turbín a proč toto 
tvrzení neustále uvádí na veřejných webových stránkách, čímž se zjevně snaží poškodit 
reputaci tohoto velmi úspěšného projektu. 

 

S pozdravem 

František Hrdlička 

řešitel projektu "Nízkouhlíkové technologie.." 

Dne 22.3.2019 v 7:09 Vojtech Petracek napsal(a): 

Dobre rano, 
Jak jsem jiz rikal, informace jsou k dispozici u pana kvestora ‐ v obvyklem rezimu pro 
senatory. Kdo ma zajem necht se s nim domluvi na nahledu ‐ k materialu je treba 
komentar experta, kterym pan kvestor bezpochyby je. 
Zdravim a pekny den, 
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V. Petracek 
 
Odesláno z iPhonu 
 
22. 3. 2019 v 6:25, Hlavac, Vaclav <Vaclav.Hlavac@cvut.cz>: 

Vážený pane rektore, 
        dovoluji si Vás požádat, abyste včas před zasedáním AS ČVUT ve 
středu 27. 3. 2019 poskytl přinejmenším členům AS žádost o projekt 
Centrum výzkumu nízkouhlíkových energetických technologií 
(zkracuji projekt Nízkouhlík), případně také smlouvu mezi MŠMT a 
ČVUT o řešení projektu Nízkouhlík.  
        Připomínám, že se snažíme vyřešit rozpor mezi ÚTVS ČVUT na 
jedné straně a Fakultou strojní ČVUT, Ústavem energetiky na straně 
druhé.  Jak můžete vidět např. na 
http://people.ciirc.cvut.cz/~hlavac/pub/ascvut/LukostrelbaNizkouhli
k/ , ÚTVS předložil snad všechny potřebné doklady. Za projekt 
Nízkouhlík žádné relevantní dokumenty AS ČVUT předloženy nebyly.  
        Bez nich a seriózního otevřeného řízení my členové AS ČVUT 
nemůžeme vznesené požadavky projektem Nízkouhlík posoudit. 
Potom bych doporučoval, abyste zamítl žádost projektu Nízkouhlík o 
umístění zařízení do prostor přidělených dislokačně ÚTVS v objektu 
Juliska. 
        Poznamenávám, že zástupci ÚTVS mi opakovaně potvrdili, že 
soužití s motoráři Fakulty strojní z ústavu prof. Jana Macka je 
přátelské a bez obtíží. Motoráři provozují mnoho let laboratoř na 
východní straně objektu Juliska. 
        Zdravím 
Vašek Hlaváč, člen AS ČVUT, zvolený do AS také hlasy pracovníků 
ÚTVS 
=============== 
Václav (Vašek) Hlaváč, prof. Ing. CSc. 
České vysoké učení technické v Praze 
Český institut informatiky, robotiky a kybernetiky (CIIRC, zástupce 
ředitele) 
Centrum strojového vnímání (mezi CIIRC ČVUT a FEL ČVUT, vedoucí) 
160 00 Praha 6, Dejvice, Jugoslávských partyzánů 1580/3 
http://people.ciirc.cvut.cz/hlavac/; vaclav.hlavac@cvut.cz  
telefon 224 357 465, mobil 603 149 689 
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Prof.Ing. František Hrdlička, CSc. 


